
 
 

Протокол №2  
постійної комісії ради 

 з питань цифрової трансформації, креативної індустрії, туризму та інформації 
 

 

м. Дрогобич                                                                                                 05 січня 2021 року 

 

Присутні 3 особи: Чигрин Юрій Миколайович, Лучків Андрій Володимирович, Дьорка Олег 

Іванович 

Запрошені:  Олег Дукас, Тарас Бачинський, Ігор Лялюк, Олена Юркевич, Наталя Яким                           

  

 ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Організація коворкінгу при молодіжному просторі;  

2. Питання інвестицій у Дрогобицькій міській раді; 

3. Про положення про комісію; 

4. Про створення програми з розвитку викладання інформаційних технологій у навчальних 

закладах та організації наради за участі відповідальних спеціалістів. 

5. Про впровадження електронної черги на землю за допомогою технології Blockchain та 

організації наради щодо її впровадження за участі спеціалістів. 

 

Щодо питання першого порядку денного: 
СЛУХАЛИ: Олену Юркевич про функціонування Молодіжного простору Дрогобича, плани в 

його розвитку та проблеми з орендою другого поверху в Будинку працівників освіти. 

СЛУХАЛИ: Олега Дьорку про важливу роль дла міста Молодіжного простору. 

СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа про можливість запрошення на наступну комісію Петра Шив’яка. 

СЛУХАЛИ: Юрія Чигрина, який запропонував представникам Молодіжного простору 

Дрогобича спочатку зустрітись із Петром Шив’яком щодо питання оренди другого поверху в 

Будинку працівників освіти, а при потребу організувати присутність П. Шив’яка на комісії. 

УХВАЛИЛИ: Рекомендувати представникам Молодіжного простору Дрогобича спочатку 

зустрітись із Петром Шив’яком щодо питання оренди другого поверху в Будинку працівників 

освіти, а при потребі організувати присутність П. Шив’яка на комісії. 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 

 

Щодо питання другого порядку денного: 
СЛУХАЛИ: Тараса Бачинського щодо наявних ділянок для інвесторів. 

СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа, який запитав про паспорт міста. 

СЛУХАЛИ: Тараса Бачинського про розроблення паспорту міста в Києві та про дані, які будуть 

в паспорті. 

СЛУХАЛИ: Юрія Чигрина, який запитав про заходи, які відділ економіки вживає для залучення 

інвесторів. 

СЛУХАЛИ: Тараса Бачинського про розміщення інформації на сайті міської ради для 

інвесторів. 

СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа про необхідність вжиття наступних заходів: розміщення інформації 

про земельні ділянки для інвестицій на рекламних ресурсах, відвідування інвестиційних та 

економічних заходів активна робота із ЗМІ та розсилання їм інформації про можливості для 

інвестицій.  

СЛУХАЛИ: Юрія Чигрина про необхідність відділу економіки підготувати на наступне 

засідання комісії:  

- дані по проекту паспорта міста,  

- підготувати 5 аналітичних записок щодо об’єктів для інвестицій,  

- інформацію про ресурси, де розміщуємо інформацію для інвесторів (в т. ч. й рекламні 

майданчики). 



 
 

УХВАЛИЛИ: рекомендувати відділу економіки підготувати на наступне засідання комісії:  

- дані по проекту паспорта міста,  

- підготувати 5 аналітичних записок щодо об’єктів для інвестицій,  

- інформацію про ресурси, де розміщуємо інформацію для інвесторів (в т. ч. й рекламні 

майданчики). 

78РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.  

 

Щодо питання третього порядку денного: 
СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа про затвердження положення про комісію та необхідність внесення 

змін в назву комісії, яка б читалась “Постійна комісії ради з питань цифрової трансформації, 

креативної індустрії, туризму, інвестицій та інформації” 
УХВАЛИЛИ: рекомендувати раді затвердити положення про комісію та подати внесення змін 

в назву на сесію комісії, яка б читалась “Постійна комісії ради з питань цифрової 

трансформації, креативної індустрії, туризму, інвестицій та інформації” 
РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ:  3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

 

Щодо питання четвертого порядку денного: 
СЛУХАЛИ: Ю. Чигрина про необхідність проведення наради щодо розвитку ІТ в навчальних 

закладах за участі керівника відділу освіти та представника центру перепідготовки педагогічних 

працівників відповідального за розвиток освіти в сфері інформаційних технологій, керівника 

профільної депутатської комісії. 

УХВАЛИЛИ: провести 26.01 нараду щодо розвитку ІТ в навчальних закладах за участі 

керівника відділу освіти та представника центру перепідготовки педагогічних працівників 

відповідального за розвиток освіти в сфері інформаційних технологій. 

 

Щодо питання четвертого порядку денного: 
СЛУХАЛИ: О. Дьорку про впровадження електронної черги на землю  за допомогою технології 

Blockchain та організації наради щодо її впровадження за участі спеціалістів. 

УХВАЛИЛИ: Провести в першій половині лютого нараду щодо впровадження електронної 

черги на землю  за допомогою технології Blockchain за участі представників відділу оренди й 

приватизації комунального майна та керівника профільної постійної депутатської комісії. 

 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ:  3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

 

 

Голова зборів          ______________               Андрій Лучків 

 

Секретар                  ______________              Юрій Чигрин 


